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N Ä M N D I N I T I A T I V  

 

Det gym som finns i Vasalundshallen är unikt och mycket omtyckt. Det besöks regelbundet 

av både äldre personer och personer med funktionsnedsättningar. 

Båda dessa besöksgrupper uppger att det inte finns några bra alternativ hos andra 

anläggningar i Solna. 

Skälen är flera, men det handlar om både  

• en välkomnande och lugn atmosfär 

• en inkluderande miljö 

• anläggningens utrustning 

• ett mindre prestationsorienterat förhållningssätt 

• rimliga priser 

Liberalerna tycker att det är viktigt att även äldre personer och personer med 

funktionsnedsättning kan träna på gym. Förutom de uppenbara fördelarna med den här 

typen av fysisk aktivitet så erbjuder Vasalundshallens gym en social samvaro som är extra 

värdefull för just de här besökarna. 

Hittillsvarande huvudman för verksamheten har kunnat tillhandahålla denna service genom 

att man också har drivit simhallen i samma byggnad. När staden nu har färdigställt och invigt 

en ny simhall på annan adress, så blir det naturligt att Vasalundshallens gym stänger. 

Staden bör överväga om man ska driva detta vidare i egen regi eller uppdra åt en extern 

aktör att göra det på uppdrag av staden. 

 

 

Förslag till beslut 

Liberalerna yrkar mot bakgrund av ovanstående: 

1. att nämnden uppdrar åt förvaltningen att, tillsammans med relevanta förvaltningar, 
undersöka under vilka omständigheter man kan låta Vasalundshallens gym förbli 
öppet. 
 

2. att förvaltningen återkommer till nämnden med redogörelse och förslag till lösning 
som inbegriper också möjlig finansieringsmodell. 
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